
Apă  cu  presiune  scăzută  în
loc.  Lumina,  Corbu  și
Năvodari!
11 decembrie 2022 13:56
Pentru remedierea unei avarii survenită astăzi, 11 decembrie
2022, pe conducta de alimentare cu apă, cu diametrul de 800
mm, de pe strada Corbului, din orașul Năvodari, echipele RAJA
sunt nevoite să furnizeze apă potabilă cu presiune scăzută, în
intervalul orar 11.00 – 19.00.

Sunt afectați consumatorii din localitățile Lumina, Năvodari,
Corbu,  Peninsula,  zona  industrială  cât  și  lipsa  totală  a
acesteia la etajele superioare ale imobilelor și a celor din
zona înaltă din aceste localități.

Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  ii
asigurăm că echipele RAJA Constanța fac tot posibilul pentru
remedierea  avariei  și  pentru  reluarea  furnizării  apei  în
parametrii optimi.

Biroul de comunicare

Navalistii  din  Mangalia  vor
sărbători cei 25 de ani de la
înființarea  santierului
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protestand  la  Ministerul
Economiei!
11 decembrie 2022 13:56

Luni,  de  între  orele  11.30-13.30,  salariații  Sindicatului
Navalistul  din  Damen  Mangalia  vor  protesta,  in  fața
Ministerului  Economiei.  Potrivit  declarațiilor  liderilor
sindicatului, salariile mici, concedierile masive, faptul că,
în prezent mai sunt doar 1.500 de angajați (cel mai mic numar
de  la  înființarea  șantierului),  alaturi  de  un  nou  val  de
concedieri colective ce se preconizează, sunt numai cateva din
nemulțumirile navalistilor ce vor ieși in strada.

Chiar  luni,  Santierul  Naval  împlinește  25  de  ani  de  la
înființare.
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Sindicaliștii  de  la
Navalistul  ies  in  stradă!
„Șantierul a ajuns la cel mai
mic număr de angajați de la
înființare!”
11 decembrie 2022 13:56

COMUNICAT - protest organizat luni 12 decembrie 2022 la M_
Economiei

Lucrări  de  racordare  în
orașul  Cernavodă  și  în
localitatea Tortoman!
11 decembrie 2022 13:56
 

Luni – 12 decembrie 2022, în intervalul orar 08.00 – 16.00,
echipele RAJA vor sista furnizarea apei potabile pe mai multe
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străzi  din  orașul  Cernavodă  și  în  localitatea  Tortoman,
județul Constanța, pentru racordarea la sistemele centralizate
a unor noi conducte de alimentare cu apă.
Vor fi afectați de lipsa apei consumatorii de pe străzile
Victoriei,  Prelungirea  Seimeni,  Independenței,  Tudor
Vladimirescu,  Tudor  Stavru,  Ioachim  Ionașcu,  străzile
adiacente acestora, Spitalul Orășenesc din Cernavodă și toți
utilizatorii din localitatea Tortoman.
Investițiile fac parte din Contractul de lucrări – CL24 –
Rețele apă Cernavodă, Faclia și Tortoman. Aducțiuni Faclia,
Cernavodă. Rețele de canalizare Cernavodă, Satu Nou și Mircea
Vodă, în valoare de aproximativ 56 milioane lei, derulat prin
Programul Operațional Infrastructură Mare (POIM).
Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului
împreună  cu  formațiile  de  lucru  ale  RAJA  vor  face  tot
posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea furnizării
apei potabile în timp operativ. Totodată, rugăm utilizatorii
afectați de această lucrare să își asigure rezerva minimă de
apă pentru consum și uz casnic în perioada în care va fi
sistată alimentarea cu apă.
Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții.
Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea
capacității de transport și de distribuție a apei potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,
reducerea pierderilor în rețeaua de distribuție, siguranța și
continuitatea serviciilor.

Biroul de comunicare



Noul  Preşedinte  al
Judecătoriei  Mangalia,  jud.
Adrian  Ionescu:  „Obiectivele
mele  prioritare  sunt
eficientizarea  interacțiunii
cu justițiabilii şi reducerea
termenelor  de  soluționare  a
cauzelor”
11 decembrie 2022 13:56

De  puţin  timp,  jud.  Adrian  Ionescu  a  preluat  funcţia  de
Preşedinte al Judecătoriei Mangalia. Fost avocat, deci om
al  justiţiei,  noul  preşedinte  cunoaşte  atât  problemele
din  domeniu,  cât  mai  ales  nevoile  institţiei  pe  care  o
coordonează de câteva luni.

Despre  activitatea  instanţei  din  Mangalia,  cât  şi  despre
proiectele pe care intenţionează să le desfăşoare, jud. Adrian
Ionescu ne povesteşte în interviul următor:

– Spuneţi-mi, vă rog, câteva lucruri despre dumneavoastră
– Sunt născut în Constanța , la data de 27 noiembrie 1980, am
absolvit Universitatea ”Ovidius” din Constanţa și am urmat un
master în Ştiințe Penale la aceeași universitate. Am devenit
avocat în anul 2005, iar din anul 2019 sunt judecător în
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cadrul  Judecătoriei  Mangalia.Din  luna  iulie  2022,  am  fost
delegat în funcția de președinte al instanței din Mangalia.
– Care este structura organizatorică a instanţei de judecată?
– În cadrul judecătoriei, există opt posturi de judecător, dar
efectiv în instanță funcționează șapte judecători, care au
specializare generală, soluționând atât cauzele civile, cât și
pe cele penale. Alături de noi îşi desfăşoară activitatea un
număr de 12 grefieri de ședință și trei grefieri arhivari,
precum și personalul auxiliar al instanței, format din cinci
persoane.
– Care este planul de lucru în calitate de Preşedinte al
Judecătoriei Mangalia?
– În primul rând, pe termen scurt și mediu, obiectivele mele
privesc  eficientizarea  interacțiunii  cu  justițiabilii  și
profesioniștii din domeniul justiției, reducerea termenelor de
soluționare a cauzelor, iar în viitorul cât mai apropiat,
renovarea și modernizarea sediului instanței.
– Cum stă instanţa la capitolul volum de muncă?
– Ca orice instanță, cu un volum superior de dosare, este
important  să  încercăm  să  creștem  gradul  de  soluționare  a
cauzelor,  reducerea  stocului  de  dosare,  o  mai  mare
transparența în actul de justiţie, dar și gestionarea cât mai
eficientă  a  resurselor  umane  ale  instanței,  inclusiv  prin
suplimentarea schemei de personal, în măsura în care aceasta
va fi posibilă.
– Este instanţa supraaglomerată de dosare?
–  Judecătoria  Mangalia  are  în  fiecare  an  aproximativ
6.500-7.000 de dosare nou intrate, din care aproximativ 75%
sunt dosare civile, iar restul fiind cauze penale.
– Care sunt cuzele care predomină?
–  Statistic,  cele  mai  multe  dosare  civile  privesc
încuviințarea executării silite, plângeri contravenționale și
cereri de valoare redusă sau pretenții, iar în domeniul penal,
cauzele  privind  infracțiuni  referitoare  la  circulația  pe
drumurile publice.
– În cât timp se finalizează un dosar?
– Deși statistic termenul de soluționare este de 4-5 luni, în



realitate majoritatea dosarelor, ce vizează soluționarea pe
fond  a  cauzelor  civile  sau  penale  sunt  soluționate  în
aproximativ un an, dar aceste termene sunt cauzate fie de
complexitatea  probatoriului,  fie  de  respectarea  termenelor
prevăzute de codurile de procedură. Evident, există și dosare
mai vechi, dar, cum am mai spus, sunt dosare complexe ce
necesită probatorii ample și complexe, expertize judiciare,
efectuate de experții tehnici, care sunt necesare în cauză și
care prelungesc termenul de soluționare a cauzelor.
– Ce ne puteţi spune despre starea în care se află sediului
instanţei?
– Sediul instanței, la acest moment, nu mai corespunde unor
standarde actuale, fiind necesară reabilitarea și modernizare
clădirii. Din păcate, lipsa fondurilor alocate a condus la
imposibilitatea  derulării  unor  lucrări  de  amploare,  astfel
încât  sperăm  pentru  viitorul  apropiat  la  o  etapizare  a
acestora, în funcţie de bugetul ce ne va fi repartizat pentru
investiţii.
Vă mulţumesc şi vă doresc succes în noua misiune!

Fanfara “Muzica Apelor” oferă
cadouri  muzicale  de  neuitat
în zile de sărbătoare
11 decembrie 2022 13:56
 

În decembrie, poate cea mai așteptată lună din an, Fanfara
“Muzica Apelor” dă tonul veseliei pe portative. Cei 25 de
instrumentiști constănțeni vor completa tabloul hibernal al
orașului de la malul mării printr-un program muzical special.
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Publicul de toate vârstele este invitat să își acorde timp
pentru a-și oferi și un dar de suflet, urcând cu inima, preț
de o oră, în caruselul sunetelor magice.
Din repertoriul artiștilor nu va lipsi muzica tradițională,
specifică  sărbătorilor  de  iarnă,  acompaniată  de  celebre
valsuri și marșuri militare. Vibrația alămurilor va răsuna în
spațiul unor centre comerciale din oraș, dar și în aer liber,
la Târgul de Crăciun, amenajat în acest an în parcul de la
Teatrul Național de Operă și Balet “Oleg Danovski” (TNOB) din
municipiul Constanța.
Concertele  Fanfarei  “Muzica  Apelor”  se  vor  desfășura  după
următorul program:
•  Vineri  –  09  decembrie  2022,  ora  16.00  –  Vivo  Shopping
Center;
• Sâmbătă – 10 decembrie 2022, ora 16.00 – Târgul de Crăciun
(TNOB);
•  Duminică  –  11  decembrie  2022,  ora  16.00  –  Galeriile
Comerciale  Tom  –  Carrefour;
• Vineri – 16 decembrie 2022, ora 16.00 – Galeriile Comerciale
Tom – Carrefour;
• Sâmbătă – 17 decembrie 2022, ora 16.30 – Târgul de Crăciun
(TNOB);
• Duminică – 18 decembrie 2022, ora 16.00 – Vivo Shopping
Center
Fanfara  constănțeană  excelează  prin  muzica  pe  care  o
promovează. La fiecare concert, refrenele de odinioară, din
repertoriul național și internațional, pătrund cu duioșie în
sufletele oamenilor, artiștii reușesc să redea zâmbetul pe
buze și să impresioneze audiența prin măiestria interpretării.
Biroul de Comunicare



Au fost finalizate lucrările
din  zona  Portofino  –
Constanța!
11 decembrie 2022 13:56
În  jurul  orei  13.00  au  fost  finalizate  intervențiile  la
nivelul  conductei  de  distribuție  apă  potabilă  din  zona
Portofino/Aleea Universității. Prin urmare, echipele RAJA au
făcut manevrele de vane necesare pentru încărcarea cu apă a
rețelei  de  distribuție.  Ținând  cont  de  lungimea  și  de
diametrul acesteia, dar și de numărul mare al consumatorilor
deserviți, este necesar un interval de aproximativ 4-6 ore
pentru intrarea în presiune la parametri normali.

Reluarea furnizării apei către consumatori se va realiza în
mod progresiv în fiecare sector afectat, pe măsura umplerii
instalației și în funcție de consum.

Lucrările  din  zona
Portofino/Aleea
Universității,  se  află  în
grafic
11 decembrie 2022 13:56
Lucrările executate la nivelul conductei de distribuție apă
potabilă,  cu  diametrul  1.000  mm,  din  zona  Portofino/Aleea
Universității, se află în grafic. La nivelul celor trei puncte
de lucru, deschise pentru conectarea noului tronson la rețeaua
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de distribuție, 8 echipe de intervenție și 9 utilaje lucrează
de noaptea trecută, în regim continuu. La ora actuală, la
primul  punct  de  lucru,  de  pe  bdul  Aurel  Vlaicu,  în  fața
restaurantului Portofino, lucrările sunt aproape finalizate.
La cel de-al doilea s-a reușit blindarea vechii conducte și se
realizeaza sudura de cuplare a rețelei din zonă. Pe Aleea
Universtității, la ultimul punct de lucru, intervențiile sunt
complexe, deoarece se montează și o vană de legatură pentru
sistematizarea rețelei. 

Imediat ce se vor finaliza conectările, se vor face manevrele
de vane necesare pentru umplerea instalației și intrarea în
presiune.

Amintim consumatorilor că timpul necesar pentru încărcarea cu
apă a rețelei de distribuție poate varia între 4 și 6 ore.
Prin urmare, reluarea furnizării apei potabile se va realiza
în mod progresiv în fiecare sector afectat.

Atenție,  se  oprește  apa  în
orașul Techirghiol!
11 decembrie 2022 13:56
 

 

Pentru executarea lucrărilor de înlocuire a unor conducte și
vane de legătură la nivelul sistemului de alimentare cu apă,
RAJA S.A. va întrerupe furnizarea apei în orașul Techirghiol,
din noaptea de vineri – 09 decembrie 2022, ora 23.00, până
sâmbătă – 10 decembrie 2022, ora 19.00.

În acest interval de timp, vor fi afectați de lipsa apei toți
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consumatorii din localitate.

Investiția  face  parte  din  Contractul  de  lucrări  CL  10  –
Reabilitarea și extinderea rețelelor de distribuție apă și de
canalizare, stație nouă de pompare apă și conducte aferente
din  localitatea  Techirghiol  și  reabilitarea  și  extinderea
rețelei  de  distribuție  din  localitatea  Biruința,  județul
Constanța, în valoare totală de aproximativ 40 milioane lei,
derulat prin Programul Operațional Infrastructură Mare (POIM).

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face tot posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea
furnizării apei potabile în timp operativ.

Totodată, rugăm utilizatorii afectați de această lucrare să
își asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic
în perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții.

Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea
capacității de transport și de distribuție a apei potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,
reducerea pierderilor în rețeaua de distribuție, siguranța și
continuitatea furnizării serviciilor



Primăria Pecineaga scoate la
licitaţie mai multe terenuri
11 decembrie 2022 13:56
28.11.2022.Anunturi licitatie vanzare

Parteneriat  de  marcă  în
sectorul  de  apă  și
canalizare: RAJA Constanța și
compania grecească EYATH SA
11 decembrie 2022 13:56

 

RAJA Constanța și compania de apă EYATH din Grecia, operatori
relevanți  pe  piața  serviciilor  de  alimentare  cu  apă  și
canalizare,  au  pus  bazele  unei  eficiente  colaborări,  care
deschide  o  poartă  către  cele  mai  noi  tehnologii  privind
creșterea  eficienței  energetice  a  proceselor  tehnologice
aplicate și digitalizarea avansată a serviciilor.
Protocolul  de  colaborare  între  cele  două  companii  a  fost
semnat în luna octombrie a acestui an, în Grecia, în prezența
Ministrului Adjunct de Interne, responsabil pentru Macedonia
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și  Tracia,  Stavros  Kalafatis.  În  urma  încheierii  acestui
acord, cele două entități vor beneficia de transfer de know-
how  și  de  experiență  în  ceea  ce  privește  reducerea
pierderilor,  digitalizarea  proceselor  tehnologice  și
valorificarea energetică a nămolului, implementarea celor mai
bune practici în domeniul alimentării cu apă și al colectării
și tratării apelor uzate urbane, dar și de cooperare în cadrul
programelor de cercetare și dezvoltare. Totodată, cele două
companii urmăresc dezvoltarea resurselor umane din sectoarele
de  apă  și  apă  uzată,  prin  intermediul  schimbului  de  bune
practici și prin pregătire profesională.
În acest sens, în cursul zilei de astăzi – 06 decembrie 2022,
societatea constănțeană a fost gazda unei delegații din partea
companiei EYATH, condusă de Agis Papadopoulos, Președinte al
Consiliului de Administrație și Anthimos Amanatidis, Director
Executiv al EYATH SA.
Prioritățile pe ordinea de zi a întâlnirii au fost soluțiile
viabile  de  combatere  a  crizei  energetice  și  a  efectelor
schimbărilor  climatice  asupra  rezervelor  naturale  de  apă
potabilă.
“EYATH SA gestionează serviciul de apă, o utilitate publică
valoroasă, ce asigură alimentarea cu apă pentru peste 1 milion
de cetățeni, agenți economici și industrii din zona Salonic.
De asemenea, gestionează și sistemul de canalizare, și asigură
tratare biologică a apelor uzate domestice și industriale,
lăsând  o  amprentă  importantă  asupra  unei  alte  utilități
publice  protejate,  mediul.  Strategia  pe  care  compania  o
dezvoltă  se  concentrează  pe  îmbunătățirea  calității
serviciilor oferite, prin modernizarea dotărilor, extinderea
tehnologică și geografică. Acesta este exact motivul pentru
care ne aflăm aici, în semn de recunoștință față de vizita
reprezentanților RAJA din luna octombrie, pentru a identifica
posibile modalități de cooperare în proiecte de interes comun.
Economia  de  energie  și  criza  climatică  reprezintă,  în
contextul  actual,  un  teren  propice  pentru  o  colaborare
prosperă între cele două părți”, a declarat Agis Papadopoulos,
Președinte al Consiliului de Administrație al EYATH SA.



La rândul său, Anthimos Amanatidis, Director Executiv al EYATH
SA, a subliniat: „Suntem foarte bucuroși să ne revedem colegii
de la RAJA, de această dată la sediul lor, făcând astfel încă
un  pas  înainte  spre  o  colaborare  fructuoasă  cu  prietenii
noștri români. EYATH dispune de un personal complet instruit
și  experimentat  și  deține  un  nivel  ridicat  de  know-how.
Extroversiunea și noile sinergii în cadrul proiectelor de apă
și apă uzată vor oferi EYATH posibilitatea de a-și îmbunătăți
amprenta socială, economică și de mediu. În această direcție,
soluțiile  tehnologice  ecologice,  soluțiile  digitale  pentru
tranzacțiile de zi cu zi, chiar și schimbul de experiență cu
RAJA sunt extrem de binevenite pentru compania noastră. Este
evident că vorbim aceeași limbă când vine vorba de apă și
mediu”.
Delegația elenă a vizitat Stația de epurare Constanța Nord și
Dispeceratul Central SCADA. De asemenea, discuțiile de la masa
de  lucru  au  urmărit  și  teme  precum  digitalizarea  prin
introducerea  sistemului  SCADA  la  nivelul  tuturor  rețelelor
operate, eficientizarea energetică a proceselor, prin crearea
de parcuri fotovoltaice sau gestionarea nămolurilor rezultate
în urma procesului de epurare.
Președintele  Consiliului  de  Administrație  al  RAJA  SA,
Constantin Chirilă, a declarat: „Cred că dispunem de toate
resursele,  know-how-ul,  dar  și  de  experiența  necesară  să
abordăm niște obiective serioase, cu un impact puternic asupra
creșterii calității serviciilor oferite. Echipa de la RAJA SA
este  una  foarte  activă,  flexibilă  și  adaptabilă  la  toate
modificările apărute. Cu curaj, chiar dacă am lucrat pe două
fronturi,  legislativ  și  economic,  oamenii  au  știut  să
gestioneze toate situațiile apărute. De aceea, am convingerea
că  prin  această  reuniune  de  forțe  între  cele  două  mari
companii, vom găsi soluții viabile pentru a aborda unitar
problema energiei și a măsurilor de reducere a pierderilor”.
„RAJA SA asigură serviciile de alimentare cu apă în peste 160
de localități, la peste 2,5 milioane consumatori în timpul
sezonului estival. Când vorbim de turism, vorbim de litoral și
implicit de protecția mediului, de provocarea de a face față



schimbărilor climatice, ce au dus la modificarea calității
apelor din subteran. Utilizarea surselor neconvenționale de
energie și asigurarea unui sistem interconectat de alimentare,
ce  poate  asigura  apă  de  cea  mai  bună  calitate  tuturor
abonaților  de  pe  litoral,  sunt  proiecte  aflate  deja  în
implementare ce vor duce la dezvoltarea durabilă a sistemelor
operate”, a precizat Directorul General al RAJA SA, Aurel
Presură.
EYATH SA furnizează zilnic servicii de alimentare cu apă și
canalizare pentru aproximativ 1,2 milioane de cetățeni din
zona urbană Salonic, Grecia. Este specializată în proiectarea,
construcția, operarea, întreținerea, extinderea și reînnoirea
sistemelor de alimentare cu apă și canalizare. Activitățile
sale includ proiecte precum desalinizarea, pomparea, tratarea
și distribuția apei potabile.
Mai  mult,  compania  s-a  angajat  să  utilizeze  produse  din
tratarea apelor uzate (nămolurile provenite de la stațiile de
epurare),  să  furnizeze  servicii  de  telecomunicații  prin
rețelele de alimentare cu apă și de canalizare pe care le
operează și este implicată, de asemenea, în producerea de
energie  electrică  (care  este  generată  în  principal  prin
utilizarea apei din izvoare, baraje, apeducte și conducte).
Apa  atinge  fiecare  aspect  al  dezvoltării  durabile,  iar
asigurarea accesului la apă potabilă sigură și de calitate a
devenit în ultima perioadă o provocare indiferent de stadiul
de dezvoltare economică, locație sau resurse disponibile. De
aceea, astfel de parteneriate reprezintă o modalitate fezabilă
pentru  îmbunătățirea  propriei  eficiențe  și  eficacități,
oferind strategii, oportunități de atragere a inovației; în
cadrul acestor colaborări se reunesc experți și practicieni
care lucrează pentru a atinge obiective similare, se generează
idei  și  se  propun  politici  de  lucru  pentru  atingerea
dezideratelor  comune.

Biroul de comunicare

 



 

 

 

Arestat  pentru  60  de  zile,
pentru violență în familie și
încălcarea  ordinului  de
protecție!
11 decembrie 2022 13:56
 

La data de 4 decembrie a.c., polițiști din cadrul Secției 3
Rurală Mangalia au fost sesizați, prin apel 112, de către o
femeie, de 44 de ani, cu privire la faptul că, în timp ce se
afla la domiciliu împreună cu soțul acesteia, de 54 de ani,
bărbatul ar fi agresat-o fizic.
Deplasați la fața locului, polițiștii au completat formularul
de evaluare a riscului, constatându-se faptul că există un
risc iminent asupra vieții și integrității femeii, fapt pentru
care  a  fost  emis  un  ordin  de  protecție  provizoriu,  pe  o
perioadă  de  5  zile,  bărbatul  fiind  obligat  să  păstreze  o
distanță minimă de 50 de metri față de soția sa.
În cauză a fost întocmit un dosar de cercetare penală sub
aspectul săvârșirii infracțiunii de violență în familie.
La  aceeași  dată,  respectiv  la  data  de  5  decembrie  a.c.,
bărbatul a încălcat, de 2 ori, ordinul de protecție provizoriu
împotriva  sa,  în  sensul  că  s-a  deplasat  la  domiciliul
conjugal,  unde  se  afla  soția  sa.
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În cauză au fost întocmite dosare de cercetare penală sub
aspectul  săvârșirii  infracțiunii  de  încălcarea  de  către
persoana împotriva căreia a fost emis un ordin de protecție
provizoriu.
În cursul zilei de ieri, polițiștii l-au reținut pe bărbatul
în  cauză  pentru  24  de  ore,  fiind  introdus  în  Centrul  de
Reținere și Arestare Preventivă.
Astăzi,  acesta  a  fost  prezentat  Parchetului  de  pe  lângă
Judecătoria  Mangalia,  care  a  dispus  măsura  controlului
judiciar pentru 60 de zile.

Accident  cumplit  între
Movilița  si  Techirghiol:  o
mașină  a  intrat  într-un
copac!
11 decembrie 2022 13:56
In urmă cu câteva momente a avut loc un accident rutier intre
Movilița  si  Techirghiol.  Potrivit  polițiștilor,  este  vorba
despre un autoturism ce ar fi intrat într-un copac de pe
marginea drumului. Mai multe persoane sunt încarcerate.

La fața locului intervin pompierii de la Statia Tuzla cu un
ASAS și SMURD B2, de la Detașamentul Fripis cu Descarcerarea
și SMURD tip C.

Vom reveni!

UPDATE:  La  locul  accidentului  a  fost  găsită  o  victimă
încarcerată,  conștientă,  preluata  de  SMURD  C  și  o  a  doua
victima conștientă cu leziuni minore, neîncarcerată, preluata
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de SMURD B, ambele transportate la UPU Constanța.

Lipsă  apă  în  localitățile
Mihail  Kogălniceanu,  Culmea
și Oituz!
11 decembrie 2022 13:56
Pentru remedierea avariei survenite pe conducta de alimentare
cu apă, cu diametrul de 355 mm, de pe DN2A din localitatea
Mihail Kogălniceanu, echipele RAJA au fost nevoite să sisteze
furnizarea  apei  potabile,  astăzi  –  05  decembrie  2022,  în
localitățile  Mihail  Kogălniceanu,  Culmea  și  Oituz,  dar  și
către Societatea Avicola, Baza Militară și Aeroport.

Având în vedere că un tronson din conducta avariată pe care s-
a  intervenit,  se  afla  ancorată  într-un  masiv  de  beton,
lucrările au fost mult îngreunate, prelungindu-se timpul de
execuție preconizat inițial. În prezent, se realizează sudarea
prin electrofuziune a segmentului avariat, proces ce necesită
un timp mai mare de acțiune. De asemenea, umplerea instalației
durează aproximativ 2 ore. Prin urmare, preconizăm că în jurul
orei  20.00  se  va  relua  furnizarea  apei  potabile  în  mod
progresiv către toți consumatorii afectați.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților din zonă,
pe care îi asigurăm că echipele de intervenție deplasate la
fața locului vor face tot posibilul pentru remedierea avariei
și reluarea furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.
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Se  întrerupe  curentul
electric la Tuzla!
11 decembrie 2022 13:56
Miercuri, 7 decembrie între orele 08:30-16:30 va fi întreruptă
furnizarea energiei electrice în comună întrucât vor avea loc
reparații la instalațiile electrice efectuate de E-Distribuție
Dobrogea.
Vă  mulțumim  pentru  înțelegere  și  ne  cerem  scuze  pentru
disconfortul creat.

Polaris Holding anunţă zonele
din  Constanţa  unde  vor  fi
amplasate  benele  pentru
colectarea  deșeurilor
voluminoase
11 decembrie 2022 13:56
În perioada ��.��.���� – ��.��.����, benele pentru colectarea
deșeurilor voluminoase vor fi amplasate în cartierele:
1. ������� – ���������
���̆���̆��̂� ��.�� -��.��.����
Plt. 161 – str. I.L. Caragiale, bloc H9
Plt. 148 – Bravilor
Plt. 524 – 162 – str. IL Caragiale, lângă Cimitirul Central
2. ���� �-�� ��̗ ���������.
���̆���̆��̂� ��.�� – ��.��.����
Plt. 137 – str. Solidarității, între bloc M și N
Plt. 139 – str. Dreptății, spate bloc O
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Plt. 598 – Al. Operei, bl. BN 1
3. ������ – ���������� ��̗ �. ������.̆ ���̆���̆��̂� ��.�� –
��.��.����
Plt. 177 – Str. B. Delavrancea lângă bl. 2
Plt. 192 – Biruinței
Plt. 583 – Aleea Umanităţii, Campus Henri Coandă
4. ����� ���� ��̗ ����� ���.
���̆���̆��̂� ��.��.����-��.��.����
Școala 36, parcare
Plt. 254- Dobrilă Eugeniu, față bloc I
Plt. 499 – Str. Pictor N. Tonitza
Vă  reamintim  că  benele  pentru  colectarea  deșeurilor
voluminoase sunt amplasate lângă platformele pentru colectarea
deșeurilor menajere. În aceste bene puteți depune prin aport
voluntar deșeuri voluminoase de care nu mai aveți nevoie:
mobilier,  canapele,  saltele,  usi,  obiect  de  uz  sanitar,
mochete, calorifere etc.
De asemenea, aveți posibilitatea de a preda gratuit deșeurile
voluminoase la centrul de colectare de pe bd Aurel Vlaicu, nr.
290 A, de luni până duminică, între orele 08:00 – 17:00.

Campionat  European  de  Kung-
Fu, la Sofia: lotul sportiv
român  este  alcătuit  din
sportivi din Constanţa!
11 decembrie 2022 13:56
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Sîmbătă 10.12.2022, la Complexul Sportiv „ŢSKA” din Sofia,
Bulgaria, se va desfăşura „Campionatul European de Kung-Fu”.
Din  România,  de  la  Federaţia  Română  de  Arte  Marţiale  de
Contact va participa un lot format din 8 sportivi, membrii ai
C.S. „Marea Neagră” Constanţa.

            Aceştia vor participa la mai multe probe, la
„Taolu  Tradiţional”,  „Taichi  Tradiţional”,  „Qi-Kung”,
„Tuishou” şi „Sanda Light-Fighting”.

            Din lot fac parte următorii sportivi:

            -La seniori: Tudor Bocai şi Cosmin Marian
Iacoblev.

            -La juniori: Vlad Bocai, Iustin Valentin Iordache
şi Cristina Nicol Teodorescu.

            -La copii şi mini-cadeţi (-14 ani): Sofia Irina
Crăescu, Maria Andrada Grozeanu şi Rareş Flore.

            Sportivii vor fi însoţiţi de Florin Iordănoaia şi
Mihai Cîju.

            <<Este un campionat la care participăm cu cinci
sportivi  consacraţi,  de  la  care  aşteptăm  obţinerea  unor
medalii, dar avem în lot şi trei sportivi începători, care se
află  la  prima  ieşire  din  ţară,  la  un  astfel  de  concurs.
Aceştia  sînt  Cristina  Nicol  Teodorescu  la  junioare  (16-17
ani), Rareş Flore la mini-cadeţi (12-13 ani) şi Maria Andrada
Grozeanu la copii II (10-11 ani). Sperăm ca aceştia să se
integreze echipei şi să obţină rezultate notabile.

            Campionatul se va desfăşura în condiţii destul de
dificile, datorită faptului că sportivii din ţările non-UE, nu
au obţinut vize de intrare, iar cei din estul Europei, care
participau în mod normal, nu vor mai veni în Bulgaria.

Iniţial  s-a  dorit  organizarea  în  paralel  şi  a  unei  cupe
mondiale, cu participarea sportivilor din afara Europei, dar



aceştia nu au primit vizele de intrare, datorită situaţiei
Bulgariei, privind admiterea în Spaţiul Schengen. Din acest
motiv, campionatele noastre mondiale, pe care dorim să le
organizăm în Europa, sînt puse sub semnul întrebării, pentru
că teama de imigranţi din rîndul sportivilor este reală şi
ţările europene nu le vor acorda vize de intrare. În plus, în
situaţia refuzului sportivilor de a se întoarce în ţările lor,
organizatorii pot să fie amendaţi cu sume foarte mari!

Deplasarea  la  Sofia  este  suportată  de  club  şi  de  către
părinţi, cărora le mulţumim şi pe această cale.

Mult succes sportivilor>>.

 

 PREŞEDINTE

 

PhD  IORDĂNOAIA FLORIN        

Atenție, se oprește apa din
PT 100 (zona Trocadero)!
11 decembrie 2022 13:56
 

 

Miercuri – 07 decembrie 2022, echipele RAJA vor întrerupe
furnizarea apei potabile din PT 100 de pe str. Eremia Movilă,
din municipiul Constanța, în vederea înlocuirii unei conducte
de la nivelul hidroforului aferent blocului LE 33, de pe bd.
Alexandru Lăpușneanu.
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Pe parcursul desfășurării lucrărilor, în intervalul 08.00 –
22.00, vor fi afectați de lipsa apei potabile, consumatorii de
la blocurile LE 31, LE 32, LE 33, LE 34, LE 20A, LE 20B și LE
22.

Ne cerem scuze pentru neplăcerile create abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru  finalizarea  lucrărilor  și  reluarea  furnizării  apei
potabile în cel mai scurt timp.

Totodată, rugăm toți utilizatorii afectați de această oprire
să își asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz
casnic în perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Atenție!   Se întrerupe apa
în  mai  multe  zone  din
municipiul Constanța
11 decembrie 2022 13:56
 

 

În perioada 07 decembrie 2022, ora 22.00 – 08 decembrie 2022,
ora 20.00, RAJA S.A. va întrerupe furnizarea apei potabile
pentru realizarea unor lucrări de investiții pe conducta de
distribuție apă potabilă, cu diametrul de 1.000 mm, de pe bd.
Aurel Vlaicu (zona Portofino) din Municipiul Constanța.

Intervențiile sunt executate în cadrul Contractului de lucrări
CL33 – “Reabilitare conducte aducțiune și magistrale, stații
de  pompare  apă  uzată  SP  E20  și  refulări  aferente,  în
Municipiul Constanța” în valoare de aproape 76 mil. lei cu
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TVA, derulat prin Programul Operațional Infrastructură Mare
(POIM).

Pe timpul desfășurării lucrărilor, vor fi afectați de lipsa
apei consumatorii din următoarele zone:

B-dul Aurel Vlaicu, tronsonul delimitat de intersecțiile
cu b-dul Alexandru Lăpușneanu și b-dul Tomis, precum și
străzile adiacente;
Aleea  Universității  și  străzile  adiacente:  Jadului,
Granatului, Aviator Șerbănescu;
Consumatorii  arondați  PT  45  (b-dul  Tomis/aleea
Hortensiei)
Sat Vacanță – Complex Dobrogea;
Stațiunea Mamaia;
Mamaia Sat;
Mamaia Nord;
Zonele Tabăra de copii Năvodari, UM – Bateria de Coastă,
Ecluza Năvodari și SP Midia (Stația de Interconectare
Năvodari);

Vor avea presiuni scăzute consumatorii din:

– Perimetrul delimitat de străzile: b-dul Aurel Vlaicu – b-dul
Alexandru  Lăpușneanu  –  str.  Suceava  –  Aleea  Lotus  –  str.
Cişmelei – Dispensarului – b-dul Aurel Vlaicu şi PT 140 și142;

– Cartier Tomis III și PT 118, 119 și 214;

– Zona Complex Dacia – PT 101;

– Cartier Faleză Nord;

– Zona Pavilion Expoziţional.

Ținând cont de lungimea instalațiilor, a diametrului acestora,
dar și a debitului necesar, reluarea furnizării apei se va
face  treptat  în  fiecare  sector  afectat,  în  funcție  de
configurația  rețelei  în  zona  de  distribuție.



Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru  finalizarea  lucrărilor  și  reluarea  furnizării  apei
potabile în parametrii optimi. Totodată, rugăm utilizatorii
afectați de această lucrare să își asigure rezerva minimă de
apă pentru consum și uz casnic în perioada în care va fi
sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții.

Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea
capacității de transport și de distribuție a apei potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,
reducerea pierderilor în rețeaua de distribuție, siguranța și
continuitatea serviciilor.

 

Biroul  de
comunicare                                                    
         

Incendiu izbucnit la avionul
din intersecția de la Tuzla!
11 decembrie 2022 13:56
Pompierii  IDU  Dobrogea-Tuzla  sunt  solicitați,  chiar  acum,
pentru a stopa un incendiu al instalatiei electrice de la
avionul expus in sensul giratoriu de la Tuzla.

https://editiadesud.ro/incendiu-izbucnit-la-avionul-din-intersectia-de-la-tuzla/
https://editiadesud.ro/incendiu-izbucnit-la-avionul-din-intersectia-de-la-tuzla/


Vom reveni.


